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Mötesanteckningar – Rallymöte 2022-04-12 
 

• Hampus Juteryd presenterar upplägget för Gästabudstrofén 2022. Alla tillstånd för tävlingen 

är klara. Frågan gällande en kortare service efter SS1 ställs till närvarande på mötet och man 

är positiv till detta. Rallykommittén tar med sig åsikterna till sitt nästa möte. Behovet av 

funktionärer lyfts och klubben behöver som vanligt hjälpas åt för att vi ska få ihop antalet 

funktionärer till en tävling. Just nu så saknas en sträckchef till SS4. Katrineholm ställer upp 

med funktionärer till vår tävling och förväntar sig hjälp tillbaka under Slottssprinten. 

 

• Krattning och återställning av SS blir obligatoriskt att hjälpa till med, kan man inte så måste 

en ersättare tillsättas. 

 

• Publikparkeringar utmed bansträckningen behöver ses över till tävlingen. 

 

• All form av spons är viktig, ekonomiskt eller med material. Närvarande på mötet önskas 

hjälpa till med att jaga sponsorer. 

 

• Automobilsällskapet bjuder in SMK Nyköping att ställa ut i hamnen onsdagen innan 

Gästabudstrofén. Ett tillfälle för oss som klubb att visa upp oss samt marknadsföra vår 

rallytävling. 

 

• Hampus Juteryd sammanfattar SGA mötet som ägde rum 4/4 i Eskilstuna. Man vill göra om 

upplägget kring DM-tävlingar och diskussion kring noter för ungdomsrally togs upp.  

 

• Fokus på personlig säkerhet under 2022. Flamsäkra handskar och skor blir obligatoriska. 

 

• Slutligen önskas bättre uppslutning vid arbetsdagar. Vi alla behöver hjälpas åt att göra vår 

bana och klubbhus redo inför säsongen. 


